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حْمٰنِِ  اٰللِِّ  بِسْــــــــــــــــــــــمِِ حيمِِ  الرَّ  الرَّ
 

اِ فَمََٓ توََلىِٰ وَمَنِْ اٰللَِّ اطََاعَِ فَقَدِْ سُولَِ الرَّ يطُِـعِِ مَنِْ
 ِ.ارَْسَلْنَاكَِعَلَيْهِمِْحَفٖيظا ِ 

 

ُِ  ىـــــصَلَِّ  اللَِِّّ  ولُِـــــرَسُِ  وَقَالَِ   :سَلَّمَِ  وَِ عَلَيْهِِ  اللَّّ
َ،ِومَنِعَصانيِِفقَدِْعَصىِِ مَنِأطاعَنيِِفقَدِْأطاعَِاللَّّ

َِ  ِ.اللَّّ

 

İSLAM’DA HADİSLERİN ÖNEMİ 
 

Muhterem Müslümanlar! 

Okuduğum ayet-i kerimede yüce Allah; 

“Resûlullah’a itaat eden Allah’a itaat etmiş olur, 

yüz çevirenlere gelince seni onlara bekçi olarak 

göndermedik.”1 buyuruyor. Okuduğum hadisi 

şerifte ise Hz. Peygamber (s.a.s.) şöyle 

buyurmaktadır; “Bana itaat eden, Allah’a itaat 

etmiştir. Bana isyan eden de Allah’a isyan 

etmiştir...”2  
 

Aziz Müminler! 

İman esaslarından birisi de peygamberlere imandır. 

İmanımızın sözlü bir ifadesi olan kelime-i şehadette 

ve kelime-i tevhitte bu inancımızı gönülden dile 

getirmekteyiz. Müminler olarak bizler, 

Peygamberimize ve onun tebliğ ettiği hususların 

tamamına inanmaktayız. Zira müminler olarak, 

Peygamberimize iman olmadan tevhit inancının 

olmayacağını, Peygamberimizi herkesten ve her 

şeyden daha çok sevmedikçe de kâmil manada 

mümin olunamayacağını iyi biliyoruz. 
 

Kıymetli Müminler! 

İslam dininin iki temel kaynağı vardır. Birincisi 

hidayet rehberimiz Kur’an-ı Kerim, ikincisi de Hz. 

Peygamber’in sünneti yani vahiyle şekillenen 

yaşantısı, söz ve davranışlarıdır. Bu iki kaynak 

dinimizi anlamada ayrılmaz bir bütünlük oluşturur. 

Nasıl ki peygambere iman olmadan Allah’a imanın 

bir geçerliliği yoksa Peygamberimizin örnek hayatı, 

 
1 Nisa, 4/80. 
2 Buhârî, “Cihâd”, 109, Müslim, “İmâre”, 8. 
3 Buhari, Nikah, 1. 

sahih sünneti ve hadisleri olmadan da Kur’an-ı 

Kerim’i doğru anlamak ve yaşanan bir hayata 

dönüştürmek mümkün değildir. Çünkü Kur’an-ı 

Kerim, Peygamberimize indirilmiş, O’nunla 

anlaşılmış ve O’nun örnekliğinde hayata 

yansıtılmıştır.  
 

Kıymetli Müslümanlar! 

Dünya ve ahiret saadeti arzulayan her mümin, Hz. 

Peygamber’in (s.a.s) sahih sünnetine tabi olmak 

durumundadır. Sünnete tabi olmaksa, öncelikle 

Kur’an-ı Kerim’i Peygamberimizin tebliğ ettiği 

şekilde doğru anlayıp hayatımıza yansıtmaktan 

geçer. Sünnete uymak müminleri engin bir gönüle, 

derin bir ufka, yüce bir ruha, erdemli bir karaktere 

ulaştırır. Sünnete tabi olmak, cehalet ve tembelliğin, 

kin ve nefretin, şiddet ve tefrikanın karşısında 

dimdik durmaktır. Gelecek nesillere daha 

yaşanılabilir bir dünya bırakmak için her daim yüce 

ideallerin peşinden koşmaktır. Sünnete tabi olmak, 

Peygamber Efendimiz gibi feraset ve basireti, 

sadakat ve güvenilirliği, sabrı ve metaneti, şefkat ve 

merhameti, saygı ve sevgiyi, dahası ahlakı 

kuşanmaktır. 
 

Muhterem Müslümanlar! 

Günümüzde “Kur’an bize yeter” vb. söylemlerle Hz. 

Peygamber’in sünnetini önemsizleştirmeye, 

itibarsızlaştırmaya ve devre dışı bırakmaya yönelik 

anlayış ve gayretlerin olduğu görülmektedir. 

Unutulmamalıdır ki Allah Resûlü’nün (s.a.s) sünnet-

i seniyyesi İslam’ın en temel kaynaklarındandır. 

Sünnet-i Seniyyeyi devre dışı bırakmaya çalışan, 

sünnet üzerinden ihtilaflar üreten bu söylemler; 

kardeşliğimizi, muhabbetimizi, birlik ve 

beraberliğimizi zedeleyecek, faydasız tartışmalarla 

vakit, enerji ve zihin israfına kapı aralayacaktır. Bu 

tür fikir ve düşüncelere karşı dikkatli olalım. 

Hutbemi Hz. Peygamber’in şu hadisi ile bitiriyorum; 

“Benim sünnetimden yüz çeviren kimse benden 

değildir.”3 
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